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Praha 30. 1. 2024  

č. j.: UKFHS/35864/2024  

  

Zápis z kolegia děkanky ze dne 30. 1. 2024 

Přítomni: Věra Sokolová, Tereza Pospíšilová, Pavel Himl, Josef Kružík, Dana Bittnerová, Veronika 

Čapská, Milan Hanyš, Jana Jeníčková, Sára Černíková 

 

Body:   

1. Doporučení k využívání generativní umělé inteligence ve vzdělávání na FHS UK  

2. Návrh Opatření děkanky Rámcové principy kariérního rozvoje, podpory a hodnocení 

akademických a vědeckých pracovníků a lektorů na Fakultě humanitních studií Univerzity 

Karlovy  

3. Zvyšování studijní úspěšnosti na FHS  

4. Různé  

  

Děkanka V. Sokolová zahájila v 9.05 jednání kolegia.   

  

1. Doporučení k využívání generativní umělé inteligence ve vzdělávání na FHS UK  

Dokument vypracoval a představil proděkan Petr Špecián. Materiál navazuje na doporučení 

formulovaná na úrovni UK a doplňuje je při zohlednění FHS UK. Určený je primárně k tomu, aby si 

jej vyučující i studující procházeli nejlépe společně a posloužil jako východisko jejich diskuze.   

Proběhla diskuze k využívání AI ve výuce.   

  

2. Návrh opatření děkanky Rámcové principy kariérního rozvoje, podpory a hodnocení 

akademických a vědeckých pracovníků a lektorů na Fakultě humanitních studií Univerzity 

Karlovy  

OD připravuje proděkanka pro akademické kvalifikace a kvalitu vzdělávání Tereza Pospíšilová v 

součinnosti s celým kolegiem. Do konce roku 2024 musí proběhnout hodnocení všech pracovníků 

AP2 se smlouvou na dobu neurčitou. Hodnocení pracovníků se smlouvou na dobu určitou probíhá 
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průběžně, podle stávajícího OD. Návrh nového OD bude po jeho finalizaci a schválení KD postoupen 

k diskusi a připomínkám Odborové organizaci FHS a AS FHS UK.   

K jednotlivým bodům OD proběhla široká diskuze.   

KD schválilo podobu připravovaného OD.   

  

3. Zvyšování studijní úspěšnosti  

Aktuální situaci představil proděkan pro studium Josef Kružík prostřednictvím analýzy řady 

studijních dat. Proběhla širší debata především ke stavu studijní úspěšnosti v bakalářském studiu 

na FHS UK. Téma bude jedním z hlavních bodů setkání vedení fakulty s vedoucími kateder a garanty 

a garantkami studijních programů 23.2.   

  

4. Různé  

Software 602, který je správcem a poskytovatelem formuláře pro vyslání na zahraniční pracovní 

cestu, včetně jejího vyúčtování a závěrečné zprávy, je potřebné zachovat z důvodu dalších 

funkcionalit.  

Zasedací místnost 0.31 se vrátí do původního režimu, kdy její rezervace probíhá pouze přes 

sekretariát děkanky.   

  

Děkanka V. Sokolová poděkovala všem za účast a v 12:20 ukončila jednání kolegia.   

  

Zapsala: Sára Černíková   

  

 


